1. Social Exclusion and Adjustment (SEA) among adolescences project has strated. We are recruiting adolescents in Shanghai junior high schools and their parents. 青少年同伴排斥和调节项目已经开始。 我们欢迎上海在读初中生和其父母的参与。
To Learn More 了解更多

2. We are launching our collaborative work with ECNU Dr. Chao Yan on adolescent depression. We are recruiting adolescents and their parents.

我们正在与华东师范大学严超博士联合进行一项关于青少年抑郁症项目。我们欢迎青 少年和其家长的参与。

3. Dr. Lixian Cui was invited to present *Emotion socialization and emotion regulation dynamics during parent-child interactions* at the Department of Psychology and Behavioral Sciences and Center for Psychological Sciences, Zhejiang University. 崔丽弦博士应邀参加浙江大学心理与行为科学系论坛, 并在会议上做关于情绪社会化与亲子互动中的情绪调节的演讲。

To Learn More 了解更多

4. Social Emotional Learning Intervention among Chinese Migrant Children program has come into practice.

上海外来务工人员随迁子女社会情绪能力干预项目进入实施阶段。

5.The second wave of date collection for Social Emotional Learning among Chinese Migrant Children program is coming to an end.

上海外来务工人员随迁子女社会情绪能力第二轮评估进入尾声。

6. Young Adult Health Project has closed. We sincerely appreciate your participation. 青年人社会生活与身心健康研究项目已经圆满结束。我们诚挚感谢您的参与。

7. ADR Lab is recruiting Research Assistants.

人际情绪互动研究室正在招募研究助理。

Get Involved 加入我们

8. Dr. Lixian Cui was invited to present *Parental social anxiety and child social emotional adjustment* at the Annal Conference of Psychiatry, Shanghai Medical Association.

崔丽弦博士应邀参加上海医学会精神医学分会年度会议,并在会议上做关于家长社会性 焦虑与儿童社会情绪发展的演讲。

To Know More About the conference 了解更多会议信息

9. Dr. Lixian Cui was invited by INITIATIVE of IPG to attend 2018 RIO FESTIVAL. 崔丽弦博士应 IPG 集团下 INITIATIVE 极限传媒的邀请参加 2018 金投赏国际创意节。

To Know More About the Festival 了解更多创意节信息
Interview 采访片段

10.Dr. Lixian Cui has been awarded a AERA-SRCD Early Career Fellowship, which will support him participating in a research network focusing on middle childhood equation and development across 2 years.

崔丽弦博士获得美国教育研究学会(AERA)和儿童发展研究学会(SRCD)两年的资助,加入到儿童中期发展和教育研究群组中。

11.Dr. Lixian Cui has been selected to attend the ISSBD Regional Workshop on Parenting among Asians in Hong Kong from June 25 to 28, 2019. He will present work on Chinese parent emotion socialization and adolescent adjustment.

崔丽弦博士被选中参与将于 2019 年 6 月在香港举办的 ISSBD 亚洲区研讨会"父母教养在亚洲"。他将报告中国父母针对青少年子女情绪的处理方式如何影响子女心理健康。